
 
 

 

Elitkommittémöte 

 

Skype, 21 oktober 2015 kl. 18.30-20.40 

 

Närvarande: Sverrir Thor (ordförande), Anders Pettersson, Pontus Sjödahl, Per-Olov 

Larsson, Sven-Olof Andersson (adjungerad), Stellan Brynell (adjungerad) Håkan Winfridsson 

(adjungerad) 

 

§1 Mötets öppnande 

Sverrir hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

 

§2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes. 

 

§3 Val av protokollförare 

Per-Olov valdes till protokollförare. 

 

§4 Föregående mötesprotokoll 

Protokoll från mötet 26 augusti lades till handlingarna. 

 

§5 Budget 2015 

Seniorer 

 

Stellan informerade om kommande internationella mästerskap under 2016. 

- OS i Baku 17/9-30/9 

- VM Damer 11/10-31/10 

- VM blixt- och snabbschack 1/6-10/6 

- VM Damer, blixt- och snabbschack 1/5-11/5 

- EM i Kosovo 11/5-24/5 

- EM Damer, mars  

- EM blixt- och snabbschack i Tallinn 14/12-18/12 

- NM i Finland 

- Övriga seniortävlingar 

-  

Mötet diskuterade hur dessa tävlingar ska prioriteras. Stellans preliminära budgetförslag 

diskuterades. 

 

Juniorer 

Håkan informerade om aktuella internationella mästerskap under 2016 med svenskt 

deltagande. 

- Ungdoms-EM 

- Junior-VM i Indien 

 

Dessutom ska budgeteras för övrig elitjuniorverksamhet t ex i form av bidrag till IM-tävlingar 

och elitträning för juniorer. 

 



 
 

Håkan presenterade ett förslag till ratingbegränsning när anmälan till EM och VM sker på 

egen bekostnad. Förslaget antogs enhälligt av elitkommittén. 

 

Mötet beslutade att frågan om vem som har ansvaret för juniorelitträning ska skickas vidare 

till CS för beslut. 

 

Veteraner 

Sven-Olof presenterade aktuella mästerskapstävlingar under 2016. 

- Lag-VM i Dresden 

- Lag-EM i Grekland 

- VM i Tjeckien november månad 

- EM i Armenien maj månad 

- NM i Finland 

 

Mötet diskuterade om den del av veteranverksamheten som inte är direkt elitorienterad kan 

vara en del av klubbschackverksamheten. Sven-Olof återkommer med budgetförslag. 

 

Diskuterade och presenterade budgetförslag från våra lagkaptener förs vidare till budgetmötet 

i CS i november. 

 

§6 Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

§7 Nästa möte 

Sverrir kallar till nästa möte. 

 

§8 Mötets avslutande 

Sverrir tackar för visat intresse och avslutar mötet. 

 


